
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Extra Styrelsemöte  
via Teams 2024-01-15 

Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 
Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), 
Annelie Svensson (ordinarie), Pia Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria 
Ahlin (suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant).  
  
§ 163 Mötets öppnande  
Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna mötet. 
  
§ 164 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 165 Justeringsman  
 
BESLUT: Åsa Hugosson valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 166 Skrivelse från AVN 

Ett extra styrelsemöte på grund av en skrivelse till Svenska Fjordhästföreningen 2024-01-05 

från Avelsvärderingsnämnden (AVN). Som inte delgetts på föregående styrelsemöte den 

2024-01-09. 

Där det framkommer att AVN i en skrivelse till SFF avsagt sig uppdraget gentemot SFF. 

Styrelsen har varit helt ovetande i ärendet och blev väldigt överraskade av denna plötsliga 

avgång och tar detta på största allvar.  

Informationen vi i styrelsen får idag, är att det varit oklarheter om vilken sorts undersökning 

det hade krävts för att en hingst ska bli slutligt godkänd med tillstånd till 2025. Det var ett 

veterinärt utlåtande på hingstpremiering på Grevagården 2023, i generalprotokollet från den 

16/9 - 2024 står det följande: blåsljud på hjärtat, hingsten ska undersökas på klinik med 

specialistkompetens för att klargöra status. I övrigt visad utan veterinära anmärkningar. 

Det har framkommit att AVN har fått upprörda samtal som de har hanterat internt.   

Vi övriga i styrelsen i SFF har stort förtroende för den valda AVN. AVN skulle fått ett möte 

med styrelsen när så önskades.  

Styrelsen tycker att vi under åren har haft ett bra samarbete med AVN. Precis som i tidigare 

ärenden är vår åsikt att AVN:s beslut skall följas och att eventuella invändningar mot AVN:s 

beslut skall ske skriftligt genom överklagan.  

 
Cathrine Nennestam lämnar mötet pga eventuellt jäv 

 
BESLUT: Åsa Hugosson går in som ersättare för Cathrine Nennestam 
 
Efter lång diskussion kom vi fram till att vi ska bemöta denna skrivelse från AVN, att vi övriga 
styrelseledamöter inte fått information om det som hänt under hösten. Och att vi gärna ser 



att vi kan fortsätta vårt samarbete 2024 och framåt. Vi diskuterade även vilka befogenheter 
styrelseledamöter har, och när anses man har överträtt dem. Stefan åtog sig att ta reda på 
om AVN´s skrivelse även sändes till SH, då vi måste sända ett eventuellt svar på skrivelsen 
även till SH.  
 
BESLUT: Att välja Anna Gehlin och Frida Matsson att utarbeta ett svar på AVN:s skrivelse och 
dela den via mail till styrelsen. För att styrelsen ska kunna inkomma med eventuella 
synpunkter. 
 
§ 167 Mötet avslutades  
Ordförande tackade de närvarande för mötet.  
  
  
  
Vid protokollet  
  
  
Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Åsa Hugosson 

Sekreterare   Ordförande   Justerare  
 


